
 

PROTOKÓŁ NR 44 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej 

z dnia 23.04.2018 r. 

 

W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Infrastruktury Społecznej, Skarbnik 

Gminy Dorota Andrzejewska. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

3. Analiza wykonania budżetu za rok 2017. 

4. Pytania, wnioski, interpretacje radnych. 

5. Zakończenie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Ad.1. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Tarnowska. 

 

Ad.2. 

 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego posiedzenia 

nie zgłoszono. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Komisji Pani Małgorzata Tarnowska przywitała wszystkich i poprosiła 

Skarbnik Gminy Panią Dorotę Andrzejewską o przedstawienie sprawozdania z wykonania 

budżetu za rok 2016. 

Pani Skarbnik bardzo obszernie przedstawiła sprawozdanie budżetowe. W pierwszej kolejności 

przedstawiono ogólną sumę zrealizowanych dochodów, które 

w roku 2017 wyniosły 33.646.5ż7,L9 zł . Na powyższą sumę złożyły się 

-dochody bieżące w kwocie 33.462.058,!9 zł , które zrealizowano W 103,35 % 

- dochody majątkowe w kwocie 184.469 ,00 zł, które zrealizowano w 99,95o/o. 

 

Ad.4. 

 

W związku z omawianym tematem analizy wykonania budżetu za rok 2017, Radni zapytali: 

 

Radny Piotr Majchrzak – zapytał w jaki sposób odbywa się wynajem sal wiejskich. Radny 

proponuje żeby u sołtysa podpisywać umowę, a wynajmujący płacili przelewem bankowym, 

bez konieczności odwiedzania Urzędu Gminy. Jednocześnie zaapelował o zareklamowaniu 

wynajmu sal wiejskich np. w lokalnym portalu www.elka.pl . 



W dalszej części zapytał także, na co przeznaczona jest kwota 6.000,00 zł, którą gmina co roku 

odprowadza do Organizacji Turystycznej Leszno – Region.  

Radny zaproponował także wykonać symulację wynajmu autobusów na dowożenie dzieci  

do szkół. Dzięki temu może się okazać, że jest to tańsza forma. 

W związku z budową oczyszczalni ścieków, radny zapytał jakie są opóźnienia w budowie  

oraz jaki jest postęp w dofinansowaniu celu. 

 

Na powyższe pytania Skarbnik Gminy odpowiedziała:  

Kwota za wynajem sal wiejskich musi być wpłacona jeszcze tego samego dnia do kasy urzędu. 

Jest to ściśle powiązane z regulacjami VAT. 

Kwota 6.000,00 zł którą gmina co roku odprowadza do Organizacji Turystycznej Leszno – 

Region, jest to forma składki członkowskiej. Natomiast o szczegóły prosiła zapytać wójta. 

Opóźnienia w budowie oczyszczalni to około dwa miesiące. Natomiast wniosek na 

dofinansowanie budowy kanalizacji, w obecnej chwili jest kontrolowany przez Marszałka 

Województwa. 

 

Radna Katarzyna Wysocka – zaproponowała żeby odpłatności z tytułu wynajmu sal 

wiejskich były pobierane „za godzinę”, a nie jak jest w tej chwili, czyli za dobę. Radna 

uzasadniała, że byłoby to lepsze rozwiązanie dla osób, które wynajmują salę na zorganizowanie 

np. stypy. Propozycja ze strony Radnej jest taka, że za wynajem sali wiejskiej pod stypę,  

cena wynosiła 110 zł za 8 godzin. 

W dalszej części Radna zapytała ilu jest zatrudnionych kierowców w OSP Krzemieniewo  

i OSP Pawłowice. 

 

Na powyższe pytania Skarbnik Gminy odpowiedziała: 

W OSP Pawłowice na umowie o pracę zatrudnionych jest dwóch kierowców, natomiast  

w OSP Krzemieniewo trzech kierowców. 

 

Radna Małgorzata Tarnowska – nawiązując do omawianego tematu, zapytała dlaczego stan 

gruntów w gminie się zmienia i dlaczego.  

Czy znana jest kwota jaką PKS Leszno pobrał za rok 2017 na dowóz dzieci do szkół.  

 

Na powyższe pytania Skarbnik Gminy odpowiedziała: 

Stan gruntów w gminie jest ruchomy, zmienia się w zależności od sprzedaży, czy zakupu. 

Kwota jaką PKS Leszno pobrał za rok 2017 na dowóz dzieci do szkół to ok. 80.000,00 zł, 

szczegóły są w dokumentach dodała. 

 

Radny Stanisław Żabicki – zapytał, czy na turniej „w kopa” organizowany przez klub 

sportowy GKS Krzemieniewo wójt zakupuje nagrody. Radny zapytał także czy teren boiska  

w Pawłowicach jest gruntem prywatnym, ponieważ stoi na boisku tabliczka z napisem „teren 

prywatny”. 

 

Na powyższe pytania Skarbnik Gminy odpowiedziała: 

Nagrody na turniej organizuje prezes klubu, wójt natomiast zakupuje i wręcza, statuetkę 

 lub puchar. 

Grunt pod boiskiem w Pawłowicach jest terenem gminnym. 

 

 



 

 

 

 

Ad.5. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dziękując wszystkim 

uczestnikom zakończyła posiedzenie. 

 

 

Protokołował: T.S.    

 

    

Członkowie Komisji:                                                                    Przewodnicząca Komisji: 

                                       

Piotr Majchrzak                                                                             Małgorzata Tarnowska                                                             

................................... 

 

Katarzyna Wysocka 

........................... 

 

Stanisław  Żabicki 

....................................... 

 

 

 

 

 

 

 


